
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 09.03.2023 o 16:00 hod. 

v zasadačke na mestskom úrade 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 PROGRAM:  

1) Otvorenie zasadnutia  

2) Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3) Voľba návrhovej komisie  

4) Schválenie programu zasadnutia  

5) Kontrola plnenia uznesení  

6) Predĺženie platnosti Komunitného plánu sociálnych služieb mesta 

Dudince na roky 2018 – 2022 

7) Správa predsedu stavebnej komisie  

8) Odpredaj pozemkov  

9) Odpredaj majetku mesta  

10) Schválenie zámeru na odkúpenie podielu budovy Slovenskej pošty a.s.  

11) Schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena so 

Stredoslovenskou distribučnou, a.s. Žilina  

12) Schválenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve so Stredoslovenskou 

distribučnou, a.s. Žilina 

13) Správa hlavného kontrolóra mesta z vykonanej kontrolnej činnosti  

14) Zmena členov Dozornej rady Mestského podniku Dudince s.r.o. 

15) Vyhlásenie výber. konania na funkciu hl. kontrolóra Mesta Dudince 

16) Správa predsedníčky kultúrnej komisie 

17) Doplnenie členov do kultúrnej komisie 

18) Podanie žiadosti na Environmentálny fond  

19) Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže  

20) Rôzne 

21) Diskusia 

22) Záver 

 

     Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal. Skonštatoval, že 

sú prítomní 6 poslanci zo 7 a zastupiteľstvo je uznášania schopné. Z neúčasti na 

zasadnutí ospravedlnil p. poslanca Ing. Petra Villanta.    

Za zapisovateľku určil pani Moniku Sliacku  a za overovateľov zápisnice p.p. 

Mgr. Milotu Antonickú a Ing. Petra Šťastného.  

Do návrhovej komisie boli zvolení p.p. Mgr. Milota Antonická a RNDr. Róbert 

Lauko.  

 



Následne odovzdal slovo zástupkyni, ktorá prítomných privítala. Poslanec 

Brodniansky upozornil, že v pozvánke v bode č. 10 by sa malo doplniť slovo 

„budovy“ – odkúpenie podielu budovy Slovenskej pošty... 

Následne zástupkyňa primátora prítomných oboznámila s programom zasadnutia 

v doplnenom znení. Program bol schválený.  

 

 

Bod č. 5: 

5.1. Uznesenie č. 5/2023  

Navýšil sa úverový rámec Kontokorentného úveru č. 1, k Zmluve o úvere č. 

310/CC/20 zo dňa 22.04.2020 o 150 000,00 €. Z tohto úveru sa čerpá na úhradu 

splátok pre firmu  Viakorp, uhradí sa faktúra za projektovú dokumentáciu na 

Zariadenie pre seniorov. Postupne minulé financie doplácame z podielových daní 

a z dane z nehnuteľnosti právnických firiem. Je toho názoru, že do leta by sme 

mohli byť na nule. Aktuálne sme v debete 30 000 €.  

 

5.2. Uznesenie č. 6/2023  

Vypracovanie projektovej dokumentácie pre územné konanie a stavebné 

povolenie pre projekt pod názvom „ Zníženie energetickej náročnosti združeného 

objektu Dudince“ – bude samostatný bod č. 10 

 

5.3. Uznesenie č. 7/2023  

1. Mestské zastupiteľstvo v Dudinciach na základe § 9 ods.2 písm. a) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí schválilo spôsob prevodu vlastníctva z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa pre žiadateľa Milan Pavelka o výmere 40 m2, Kúpna 

cena bola dohodnutá zmluvnými stranami v celkovej výške 600,- € t.j. 15€/1m2.   

 

5.4.Uznesenie č. 8/2023  

1. Mestské zastupiteľstvo v Dudinciach na základe § 9 ods.2 písm. a) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí schválilo spôsob prevodu vlastníctva z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa pre žiadateľa Peter Pavelka, o výmere 51 m2 Kúpna 

cena bola dohodnutá zmluvnými stranami vo celkovej výške 765,- € t.j. 15€/1m2.  

 

5.5.Uznesenie č. 9/2023  

1. Mestské zastupiteľstvo v Dudinciach na základe § 9 ods.2 písm. a) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí schválilo spôsob prevodu vlastníctva z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa pre žiadateľov František Suchanovský, o výmere 144 

m2, v celkovej výške 2 160.- € t.j. vo výške 15€/1m2.  

 

Prevody vlastníctva boli zrealizované, už sú aj zapísane na katastrálnom odbore, 

len vklad pána Suchanovského nie a to z dôvodu textovej chyby v zmluve. 

Náprava už bola vykonaná, takže teraz čakáme na rozhodnutie o povolení vkladu.  

 

 

 



5.6.Uznesenie č. 10/2023  

Boli schválené a vyhlásené podmienky verejnej obchodnej súťaže na prenájom 

majetku mesta, konkrétne nebytový priestor v Dome služieb  na ulici Okružná, o 

celkovej výmere 30,22 m2,  

Obdržali sme len jednu ponuku a to pána Mariána  Baloga – firma Direct Goal, 

s.r.o. – ponúkol cenu vo výške 40€/m2. Priestor je už v užívaní.  

 

5.7. Uznesenie č. 11/2023 

Týmto uznesením boli vyhlásené podmienky verejnej obchodnej súťaže na 

prenájom majetku mesta - nebytový priestor po pani Hrtánekovej, o celkovej 

výmere 92 m2, nachádzajúci sa na ulici Okružná na prízemí budovy nízkeho 

Domu služieb. 

Prihlásili sa dvaja uchádzači a pán Alexander Udai svojou ponukou zachoval typ 

prevádzky a ponúkol sumu 51€/m2. Rovnako aj tento priestor je už v užívaní.  

 

Z kultúrnych podujatí sme v spolupráci s DHZM a základnou školou organizovali  

Fašiangový sprievod dňa 11.2.2023. Všetkým, ktorí sa akokoľvek zapojili 

a pomohli pri organizovaní primátor poďakoval.  

Poslanci kontrolu plnenia uznesení zobrali na vedomie.  

 

 

Bod č. 6: 

            Vypracovaný Komunitný plán sociálnych služieb mesta Dudince na rok 

2018 – 2022 stratil platnosť a kým sa vypracuje nový na roky 2023 - 2027, je 

potrebné schváliť predĺženie platnosti tohto pôvodného. Do 15.3.2023 musíme 

zaslať výpis z uznesenia o predĺžení platnosti. Na pracovnej porade s týmto boli 

poslanci oboznámení a návrh uznesenia schválili.  

 

Bod č. 7+8+9: 

             V tomto bode člen stavebnej komisie p.p. RNDr. Lauko poverený 

predsedom stavebnej komisie p.p. Ing. Villantom predniesol správy zo zasadnutia 

stavebnej komisie, ktorú sú súčasťou tejto zápisnice.  

Predmetom zasadnutia stavebnej komisie boli nasledovné žiadosti:   

▪ Žiadosť pána Ivana Ďuriša: odkúpenie parcely č. 389/3 alebo jej časti na 

základe dvoch predložených návrhov bola zamietnutá. Dôvod zamietnutia je 

uvedený v zápisnici stavebnej komisie.  

▪ Žiadosť pána Stanislava Bačíka: zámena pozemkov v jeho vlastníctve 

s pozemkami vo vlastníctve mesta. Žiadosť bola schválená s tým, že žiadateľ je   

vlastníkom 211m2 a mesto je vlastníkom 252 m2. Rozdiel v zamieňajúcich     

výmerách žiadateľ odkúpi za cenu 15/m2. Pozemky sa nachádzajú v k.ú. Merovce. 

Pozemky sa zamieňajú na základe vypracovaného geometrického plánu.  

▪ Žiadosť pána Ing. Jozefa Kralinu: odkúpenie časti parcely 379/2 k.ú. 

Merovce. Bol vydaný súhlas na predaj majetku a schválený spôsobom prevodu. 

Presná výmera a cena bude špecifikovaná po vypracovaní geometrického plánu.   



▪ Žiadosť pána Mareka Kralinu a Michala Kralinu: odkúpenie časti parcely 

registra „E“ č.379/2, k.ú. Merovce. Tiež bol vydaný súhlas na predaj majetku a 

schválený spôsobom prevodu. Presná výmera a cena bude špecifikovaná po 

vypracovaní geometrického plánu.   

▪ Žiadosť pán Borisa Vigaša: odkúpenie parcely registra „C“ č.323, v k.ú. 

Merovce, o výmere 172 m2. Na základe žiadosti a priloženej katastrálnej mapy, 

bol vydaný súhlas na odpredaj uvedeného pozemku za  trhovú cenu 25 €/m2. 

 

Bod č. 10:  

V tomto bode primátor informoval, že vo výzve z Plánu obnovy je podmienka, že 

uchádzač, ktorý vyvíja hospodársku činnosť sa nemôže uchádzať o finančné 

prostriedky z tejto výzvy. Projektovú dokumentáciu na obnovu budovy MsÚ 

budeme obstarávať len vtedy ak budeme oprávneným žiadateľom. Nakoľko 

Slovenská pošta a.s. hospodársku činnosť vyvíja, nemôže byť uchádzačom. Čo sa 

týka časti, ktorá patrí MV SR, tá je štátna a nevyvíja hospodársku činnosť. Aby 

sme boli oprávneným uchádzačom, musíme časť, ktorá patrí Slovenskej pošte a.s. 

odkúpiť. Uskutočnilo sa aj stretnutie so zástupcami Slovenskej pošty a.s., 

s ktorými sme sa dohodli.  Teraz musíme schváliť uznesenie  - podať žiadosť o 

odkúpenie spoluvlastníckeho podielu objektu administratívnej budovy vo 

veľkosti spoluvlastníckeho podielu 34480/100000, čo predstavuje úžitkovú 

plochu 641,60 m² (34,48 %).  

Navrhované uznesenie bolo schválené.  

 

Bod č. 11+12: 

Člen stavebnej komisie pán RNDr. Róbert Lauko predniesol ďalšie dve 

stanoviská zo zasadnutia stavebnej komisie: 

▪ Stredoslovenská distribučná a.s.  – schváliť vecné bremeno na pozemky 

na ul . Okružná a to medzi Diamantom a chodníkom k ŽSR na 

rekonštrukciu starého kábla. Návrh uznesenia bol bez diskusie schválený.  

▪ Stredoslovenská distribučná a.s. – bola schválená zmluva o budúcej 

kúpnej zmluve na časť parcely registra „C“ č.1195, ktorá bude zasiahnutá  

výstavbou novej trafostanice s tým, že konečná výmera pozemku pod 

trafostanicou bude určená po realizácii stavby porealizačným 

geometrickým plánom. Návrh uznesenia bol schválený.  

 

Bod č. 13:  

Zástupkyňa primátora mesta požiadala hlavného kontrolóra, aby predniesol 

stanovisko z vykonanej kontrolnej činnosti, ktorá bola zameraná na kontrolu 

hospodárenia Mestského podniku s.r.o. Dudince. Hlavný kontrolór informoval, že 

jeho stanovisko poslanci obdržali v predstihu, na pracovnej porade boli s ním 

oboznámení a o kontrolných zisteniach a odporúčania informoval aj prítomných 

občanov na zasadnutí. Stanovisko je súčasťou tejto zápisnice.  

Poslanec Ing. Šťastný sa informoval, že či je skutočne pravda, že dozorná rada 

MsP s.r.o. nezasadala od roku 2014 a kto schvaľuje účtovnú závierku. Hlavný 

kontrolór mu odpovedal, že podľa dokumentov to tak vyzerá, že dozorná rada 



nezasadala a účtovnú závierku schvaľuje valné zhromaždenie na odporúčanie 

dozornej rady.  Poslanec Ing. Šťastný je toho názoru, že náprava sa musí okamžite 

vykonať.   

 

Bod č. 14: 

Primátor informoval, že na základe kontrolných zistení sa na valnom zhromaždení 

MsP s.r.o. svojho členstva vzdali pani Marta Čižmárová a pán Marcel Vankovic 

ku dňu 31.01.2023. Novými členmi sa stali Ing. Bohuslav Beňuch a Erik 

Vankovic s nástupom do funkcie  od 01.02.2023. Poslanci informáciu zobrali na 

vedomie.   

Poslanec Ing. Šťastný sa opýtal, kto bol doterajší predseda dozornej rady, na čo 

mu primátor informoval, že čo má vedomosť pani Régiová Diana. Nové zloženie 

dozornej rady si zvolí nového predsedu, ktorý bude zvolávať zasadnutia.  

Poslanci bez ďalšej diskusie informáciu o odvolaní členov DR a  o menovaní 

nových členov DR zobrali na vedomie.  

Poslanec RNDr. Lauko sa informoval, či sa teraz nedá určiť predseda DR, aby sa 

nestalo to čo teraz, že DR nezasadala. Poslanec Ing. Beňuch mu odpovedal, že 

keď sa zvolá zasadnutie DR, tam sa určí predseda.  

 

Bod č.1 5: 

V tomto bode primátor informoval, že funkčné obdobie hlavného kontrolóra 

skončilo a je potrebné vyhlásiť voľby na túto funkciu. Na tomto zasadnutí sa bude 

schvaľovať vyhlásenie volieb a podmienky volieb. Dátum volieb je stanovený na 

27.04.2023. Do 13.04.2023 môžu záujemcovia doručiť žiadosti. Úväzok bude 

40% z plného úväzku, teda 0,4.  

Poslanci podmienky volieb obdržali v dostatočnom predstihu, na pracovnej 

porade to prerokovali.  

Bez diskusie bol návrh uznesenia schválený.  

Prílohu uznesenia tvorí vyhlásenie volieb.  

 

Bod č. 16: 

Zástupkyňa primátora ako predsedníčka kultúrnej komisie predniesla správu zo 

zasadnutia, ktorá je súčasťou tejto zápisnice.  

Poslanci správu kultúrnej komisie zobrali na vedomie. 

 

Bod č. 17: 

Zo zasadnutia kultúrnej komisie vyšla požiadavka, aby za člena kultúrnej komisie 

boli menované aj pani Monika Sliacka – za mesto Dudince a pani Martina 

Bodnárová, ktorá vedie folklórny krúžok Pramienok v Spojenej škole Dudince.  

Bez diskusie bol návrh uznesenia schválený.  

 

Bod č. 18: 

Primátor informoval, že žiadosť o podporu formou dotácie za účelom realizácie 

projektu „Nákup čelného kolesového kĺbového nakladača“ v rámci výzvy 

Environmentálneho fondu, oblasť: Rozvoj odpadového a obehového 



hospodárstva sme podávali minulý rok, ale bola neúspešná. Tento rok ju chceme 

podať znova a preto je potrebné schváliť predpokladanú hodnotu zákazky vo 

výške  83 167,00 € bez DPH (99 800,00 € s DPH), pri dodržaní podmienky 

minimálneho 5 % spolufinancovania oprávnených nákladov zo strany žiadateľa. 

Najskôr sa podá žiadosť a až potom sa bude obstarávať. Nakoľko uvedenú žiadosť 

na pracovnej porade prerokovali, návrh uznesenia schválili bez diskusie.  

 

Bod č. 19: 

Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže sa týka nebytového priestoru v budove 

Domu služieb č. 129 – ide o priestor kde bol bankomat Prima banky, ktorá dala 

výpoveď nájomnej zmluvy. Výpoveď podali ešte v roku 2022, trvá im 6 mesačná 

výpovedná lehota, ktorá končí 30.4.2023. Jedná sa o priestor o rozlohe 23,5m2.  

Poslanci bez diskusie vyhlásenie OVS schválili.  

 

Rôzne: 

➢ Zástupkyňa predniesla na schválenie Plán zasadnutí MsZ v roku 2023. Plán 

je len orientačný, zasadnutia MsZ budú zvolávané podľa potreby. Plán 

zasadnutí MsZ na rok 2023 bol schválený.  

Následne primátor podal niekoľko informácií:   

➢ 21.3.2023 sa mala konať Výročná členská schôdza Základnej organizácie 

Jednoty dôchodcov v Dudinciach, ale bola z technických príčin zrušená 

a momentálne je v štádiu riešenia.  

➢ 22.3.2023 je naplánovaná pracovná návšteva do obci Bánk / Maďarsko, 

ktorej sa zúčastnia  zástupcovia mesta, Kúpeľov Dudince a.s. a OOCR 

Dudince , na ktorej sa bude rokovať o ďalšej vzájomnej medzinárodnej 

spolupráci.  

➢ 25.3.2023 sa bude konať 42. ročník Dudinskej 50 

➢ Cez OOCR prebieha revitalizácia parku „Mateja Tótha“, v druhej etape sa 

opravia chodníky, obklad a drevo na sedení. PHZ je vo výške 79 300€.  

➢ Projektová dokumentácia na rekonštrukciu mosta pri vstupe do mesta sa 

vypracuje v roku 2023, ale realizácia bude až v roku 2024. Z mesta 

a kúpeľov išla požiadavka na osvetlenie zábradlia. Projektantom bude pán 

Bartala, navýšenie nákladov sa predpokladá vo výške cca 20 000€. 

Uvedené informácie poslanci zobrali na vedomie. 

 

Následne primátor mesta požiadal výkonného riaditeľa OOCR, aby informoval 

o kultúrno – spoločenských akciách a o pripravovaných zámeroch, ktoré budú 

hradené z dotácie Ministerstva dopravy SR.  

Ing. Benický podal informáciu o plánovaných kultúrnych podujatiach, ktoré sa 

budú organizovať: 

- 27.5. Otvorenie kúpeľnej sezóny 

- 24.6. Oslavy slnovratu 

- 1.7. prvý krát budeme organizovať festival Tradičné chute Hontu 

- 29.7. Folklórne slávnosti slnečného Hontu  

- 23.9. Dudinské vinobranie  



Toto je 5 najväčších podujatí, k tomu sa organizujú ešte menšie podujatia. Tento 

rok ich bude veľa, od mája skoro každý týždeň bude nejaké menšie podujatie.  

Organizácia podujatí už nebude cez agentúru. 

Zástupkyňa primátora mala požiadavku, aby už koncom kalendárneho roka 

obdržali plán podujatí na ďalší rok + cenovú kalkuláciu. Je toho názoru, že by sa 

malo naplánovať a dohodnúť si vystúpenie aspoň jednej veľkej hudobnej kapely, 

ktorá priláka ľudí, mať určenú sumu peňazí, z ktorej sa budú hradiť veľké 

podujatia a čo ostane, z toho organizovať tie menšie. Tiež si myslí, že na veľkom 

amfiteátri by sa mali organizovať veľké podujatia.  

Ing. Benický sa vyjadril, že všetci vieme v akom stave je veľký amfiteáter, bude 

veľmi rád ak sa nájde riešenie na opravu celého amfiteátra,  zachová sa a hlavne 

bude slúžiť ešte niekoľko rokov. Malý amfiteáter na Slnečnej lúke nebol stavaný 

pre veľké podujatia s veľkým počtom návštevníkov.  

Primátor sa vyjadril, že cez Intereg by sme chceli rekonštruovať celý amfiteáter, 

okolie ihriska až po studničku. Tento rok to môžeme len plánovať, o akú veľkú 

investíciu a rekonštrukciu by išlo tak to sa ukáže až keď bude určená suma 

z Interegu.  

Ing. Benický ešte poukázal na majetkový problém s pozemkami, nakoľko 

majiteľmi sú aj mesto, Kúpele Dudince a.s. a Lesy SR.    

Poslanec RNDr. Lauko je tiež toho názoru, že v marci plánovať akcie je už 

neskoro. Potrebné je stretnutie všetkých zúčastnených sa aspoň v mesiaci október, 

november a dohodnúť sa na konkrétnych dátumoch. Bolo by dobré keby všetky 

akcie boli scelené. Tiež si myslí, že kúpeľní hostia by mohli byť informovaní 

o všetkých podujatiach v Honte.   

Primátor sa vyjadril, že podujatia, ktoré organizuje mesto máme dopredu určené 

s konkrétnym dátumom. Ostatné idú cez OOCR.   

Poslanec Brodniansky je zas toho názoru, že nejaké vystúpenia by sa mohli 

prispôsobiť aj mladším generáciám. Tiež by bolo dobré mať aj nejaké trasy na 

korčule, bicykle. 

Primátor verí, že sa nám podarí zorganizovať podujatia aj pre mladšie vekové 

generácie, ktoré ich do nášho mesta prilákajú, nie len tie staršie generácie. S týmto 

súhlasí aj Ing. Benický .  

Poslanci informáciu Ing. Benického zobrali na vedomie.   

Ďalej primátor mesta podal informácie : 

- k fotovoltaike Spojenej školy Dudince 

- o stave zbernej spoločnosti Združenie Hont s.r.o. Dudince, ktorá od 01.01.2024 

nebude vedieť splniť legislatívne požiadavky a budúcnosť spoločnosti je teda 

otázna  

- k pasportizácii nehnuteľného majetku mesta Dudince  

Poslanci uvedené informácie zobrali na vedomie.  

 

Diskusia: 

 

Prítomná pani Tomanová: v Leviciach sa stretli s bývalou primátorkou, navštívili 

tam CVČ pre seniorov. Takéto CVČ majú v Leviciach štyri. Majú pridelený 



priestor kde sa stretávajú a je  dostupný pre všetkých. Chceli spoluprácu s JDS, 

ale ju odmietli. Rozhodli sa, že urobia prieskum záujmu o zriadenie CVČ pre 

seniorov. Prieskum sa urobil len na vzorke opýtaných, ktorým boli položené 

otázky ohľadom zriadenia CVČ. Obdržali 129 kladných návratiek. Tí, ktorí 

vyjadrili súhlas, ničomu sa nezaväzujú. Vedenie JDS urobilo nátlakovú kampaň, 

že kto vyjadrí súhlas, musí odísť zo ZO JDS.  

 

Prítomná pani Zekuciová odmietla tvrdenie, že by ľudí odhovárali alebo že by 

v prípade kladného súhlasu museli odísť zo ZO JDS. Vyjadrila sa, že v roku 1986 

vznikol Klub dôchodcov. Vo výbore je od roku 2006. Schádzali sa v Klube 

dôchodcov, stretávali sa.  Postupne sa ale prestali stretávať, nevie z akého dôvodu.  

Na výročných členských schôdzach si môžu povedať či a kde sa chcú stretávať. 

Zdôraznila, že nikoho neodhovárali. Práveže ich ľudia kontaktovali a hovorili im, 

že im bolo povedané aby to len podpísali. ZO JDS vždy robí nejaké akcie alebo 

výlety. Členovia ZO JDS nech hodnotia. Je toho názoru, že celá základná 

organizácia JDS by mala držať spolu a nie sa deliť a hádať.  

 

Primátor vyjadril veľkú vďaku členom ZO JDS, ktorí vždy aktívne pomáhajú pri 

rôznych akciách, ktoré sa organizujú v meste. Sú iniciatívni a nápomocní. 

Nechce, aby sa medzi členmi robili rozbroje. Pochopil to tak, že by sa rozdelili na 

nejaké skupiny a ak to má byť iba o tom, že jedna z nich chce byť aktívnejšia, 

mesto nikdy nebude podporovať rozdelenie.   

 

Pani Zekuciová je toho názoru, že na takéto debaty sú predsa VČS kde sa to má 

rozoberať, kde sa môžu aj ostatní členovia vyjadriť. Proti stretávaniu sa nemá 

žiadne námietky, kto chce nech sa stretáva.  

 

Prítomná pani Troppová sa vyjadrila, že kto chce nech sa stretáva po skupinách 

a nech sa hoci aj striedajú v jednom priestore. V žiadnom prípade nie je za 

rozdelenie.  

 

Pani Tomanová sa vyjadrila, že od výboru ešte neobdržali odpoveď na list, ktorý 

im bol zaslaný a očakávajú, že sa tak stane do konania sa výročnej členskej 

schôdze. Ďalej sa vyjadrila, že podľa stanov JDS členom ZO JDS môže každý 

dôchodca, ale primátori a starostovia prispievajú finančným príspevkom len na 

tých členov JDS, ktorí majú prechodný alebo trvalý pobyt v meste. Ostatní si 

musia na svoju činnosť v JDS prispievať sami. V základnej organizácii je plno 

členov, ktorí nemajú pobyt v meste. Boli upozornení, že mesto má prispievať iba 

členom, ktorí majú trvalý pobyt. Odhaduje to, že 60 – 70 členov taký pobyt 

v našom meste nemajú. Taktiež majú námietky ku kúpeľnej liečbe. Komunikovali 

s generálnym riaditeľom Kúpeľov Dudince a.s. s p. JUDr. Brzom. Žiadala 

poslancov MsZ a primátora mesta, aby ako zvolení zástupcovia obyvateľov mesta 

Dudince vstúpili do jednania s riaditeľom Kúpeľov Dudince a.s. pánom JUDr. 

Brzom,  aby súčasné benefity, t.j. 50% zľavy z ceny kúpeľných poukazov sa 

vzťahovali aj na tých obyvateľov mesta v dôchodkovom veku, ktorí budú mať 



o to záujem a nie sú organizovaní v JDS. Aby boli zahrnutí do počtu 60 ks 

poukazov pre JDS. Zároveň žiadala, aby sa snažili jednať aj o cene. Zároveň 

požiadala pani Zekúciovú, aby sa vyjadrila, prečo odmietla ponúknutých 10 ks 

lacnejších poukazov v sume 100€, nakoľko sa po meste o tom šíria nesprávne 

informácie.  

 

Primátor sa vyjadril, že občanom s TP v meste – členovia ZO JDS prispieva mesto 

na stravu, rovnako mesto hradí autobus v rámci ich výletov. Čo sa týka kúpeľných 

poukazov, je to interná záležitosť kúpeľov v akej cene a komu ich dajú. Mesto 

a ani poslanci to nemôžu nijako ovplyvniť.  

 

Pani Zekuciová sa vyjadrila, že ona má zas informácie z centrály JDS, že členom 

základnej organizácie JDS môže byť hocikto hocikde, keď si zaplatí v danej 

organizácii členské, bez rozdielu či má trvalý alebo prechodný pobyt. Členom 

klubu môže byť iba ten kto má trvalý pobyt v danom meste. Ku kúpeľnej liečbe 

sa vyjadrila, že keď si niekto platí členské, má na to nárok.  

 

Pani Tomanová sa vyjadrila, že od výboru ZO JDS treba žiadať zoznam tých 

členov, ktorí nemajú v meste trvalý pobyt, na čo jej primátor odpovedal, že to by 

si mali riešiť na VČS.  

 

Prítomná pani Krkošová mala otázku, že kde sa presunie tržnica keďže sa 

predajňa COOP jednoty ide rozširovať. Či by na tržnicu nebol vhodný pozemok 

za Slobodárňou alebo pri bytovkách na ulici J. Jesenia.  Primátor jej odpovedal, 

že žiaľ, tržnica sa musí zrušiť na úkor rozšírenia predajne. Nové miesto 

momentálne nemáme. Pozemok pri Slobodárni vlastní pani Klapalová, ktorá 

nemá záujem predať pozemok, ale mesto môže skúsiť s ňou jednať a čo sa týka 

pozemku na ulici J. Jesenia, tak v územnom pláne je tam navrhnutá bytová 

výstavba. Určite sa bude hľadať nové miesto na umiestnenie tržnice.  

Ďalej pani Krkošová poukázala na poškodený drevený most, že by to mal nejaký 

poverený alebo kompetentný pracovník skontrolovať. Primátor jej odpovedal, že 

o most sa starajú Kúpele Dudince, a.s.  

Na záver sa pani Krkošová prihovorila k dôchodcom, že medzi sebou majú mať 

pokoj a nie nepokoj, hádať sa.  

 

Prítomná pani Vargová sa vyjadrila, že dúfa, že na VČS ZO JDS bude prizvaný 

aj pán primátor a tam sa táto téma bude preberať. Na založenie druhej JDS stačí 

6 členov.  

Ďalej sa dopytovala, v akom štádiu je platobný terminál, na čo jej primátor mesta 

odpovedal, že dotaz išiel pánovi Slivkovi do Slovenskej sporiteľne a doteraz sme 

ešte nedostali odpoveď.  

Ďalej sa vyjadrila, že si pýtala nahrávky zo zasadnutia MsZ, doteraz ich nedostala, 

ani odpoveď.  

Pán Balla jej odpovedal, že IT pracovník v mobilnej aplikácii mesta vytvoril 

záložku Zastupiteľstvo Dudince, kde budú zverejnené nahrávky zo zasadnutí 



MsZ. Podľa jej názoru sú zápisnice strohé, veľa je vynechaného a zapisovateľka 

môže nahrávky využiť pri písaní zápisníc.  

 

Zástupkyňa primátora k písaniu zápisníc sa vyjadrila, že zápisnica má byť 

štruktúrovaný opis a je toho názoru, že naše zápisnice sú nad mieru spracované. 

Zápisnice číta primátor mesta,  tiež dvaja overovatelia zápisnice. 

 

Pani Vargová mala otázku, že keby mala ona pripomienku k zápisnici, či sa to 

doplní.  

Primátor mesta jej odpovedal, že zverejnené zápisnice sú už overené, podpísané 

a nemôžu sa dopĺňať. Tému zápisnice ukončila tým, že si dohodne termín 

u primátora. 

K webovej stránke mesta sa vyjadrila, že chýbajú kontakty na poslancov MsZ – 

telefónne číslo, emailová adresa a fotka. Mesto Krupina to má tak zavedené. Tiež 

aj primátor nemá zverejnené mobilné číslo, iní primátori majú. Keď potrebovala 

mobilné číslo na pána poslanca Brodnianskeho, musela si ho nájsť 

prostredníctvom jeho obchodu.  

 

Poslanci sa vyjadrili, že nemajú žiadne námietky, aby ich mobilné čísla 

a emailové adresy boli zverejnené.  

 

Ďalej pani Vargová sa zaujímala, že pán poslanec Brodniansky na ustanovujúcom 

zasadnutí MsZ sa vyjadril, že na jeho facebookovom profile budú bývať 

informácie ohľadom zasadnutia MsZ a žiadne tam nenašla.  

Ďalej sa obrátila na pána poslanca RNDr. Róberta Lauka, ako člena stavebnej 

komisie,  že vchod do bytov v DS 121 je v otrasnom stave, steny sú popukané, 

trčí stierka a nie sú tam zvončeky. Cudzí ľudia sa tam nedostanú.  

Ďalej mala pripomienku, že na odkazovači MsÚ je nejaká nahrávka. Bolo by 

dobré ju zmeniť, resp. vymazať.  

K oprave komunikácie od mosta sa vyjadrila, že pôvodný projekt bol, že cesta 

bude opravená až po železničnú stanicu a nakoniec je len po LD Diamant. 

Primátor jej odpovedal, že oprava cesty je záležitosť BBSK, ktorý tak rozhodol 

a my to musíme akceptovať.  

Ďalej mala otázku, že na stránke mesta nevie otvoriť žiadnu faktúru a chcela by 

vedieť prečo. Hlavný kontrolór jej odpovedal, že faktúry sa už zverejňujú 

v zmysle zákona.  

Tiež sa zaujímala, prečo sa zasadnutia MsZ už nehlásia. Ľudia by to uvítali, lebo 

niektorí dôchodcovia nemajú ani káblovku, ani internet.  

 

Poslanec Beňuch jej odpovedal, že niekoľko rokov sa zasadnutia hlásili 

a nepamätá si, že by ľudia chodili a javili záujem sa ich zúčastňovať. Nie je to 

o zverejňovaní, ale o nezáujme ľudí.  

Ďalej mala pripomienku, že počas celého dňa komentovanie pretekov D 50 hučí 

v rozhlase po celom meste.  

 



Primátor sa vyjadril, že každému sa nedá vyhovieť. Niekomu to vadí, niekomu 

nie.  

 

Ďalej sa informovala, že nenašla jeho majetkové priznanie. Že kde to má hľadať 

Úrad vlády SR alebo Národná rada SR? 

 

Primátor jej odpovedal, že sa to posiela Výboru NR SR pre nezlučiteľnosť funkcií.  

Ďalej sa vyjadrila, že nenašla žiadne uznesenie, ktorým mal primátor mesta 

znížený plat počas covidového obdobia. Poprosila sekretárku primátora mesta, 

aby jej ho zaslala.  

 

Pani Troppová sa informovala, kto povolil Legend pubu výstavbu komína a pece, 

pretože dym a smrad im ide do dvora.  

Primátor jej odpovedal, že nemá vedomosť, že by mesto dávalo nejaké povolenie.  

Poslanec Ing. Šťastný jej odpovedal, že má vedomosť o tom, že požiarnici im 

dávali stanovisko. Nakoľko sa nemenil účel stavby, na mestský úrad nemuseli 

dávať žiadnu žiadosť.  

 

Pani Troppová reagovala, že keď im ide smrad a dym do dvora, či je to 

v poriadku.  

Na to jej poslanec Ing. Šťastný odpovedal, že veľa ľudí teraz kúri drevom, tiež 

mu vadí dym na ich ulici, ale s tým sa nedá nič robiť.  

 

Pani Vargová opomenula výšku príspevku z mesta na stravovanie pre dôchodcov, 

že za takú sumu by sa ročne vystravovalo 100 ľudí za 5 dní. Primátor jej 

odpovedal, že stravníkov je veľa, nakoľko sa stravujú nielen v Reštaurácii u Petra, 

ale aj v Bufete pani Hrtánekovej a v Spojenej škole Dudince. Ďalej poukázala na 

chybné zverejnenie zápisnice zo  zasadnutia MsZ  zo dňa 27.04.2020, kde sú 

zverejnené objednávky a nie zápisnica. Pani Sliacka jej odpovedala, že to musí 

byť technická chyba, vykoná nápravu.  

Ďalej mala otázku, že kde je námestie Einsteina? 

 

Poslanec Lauko ako člen stavebnej komisie k závadám na dome služieb č. 121 jej 

odpovedal, že zo zákona majú stavby záruku 5 rokov. Členovia stavebnej komisie 

boli pozrieť závady v blízkosti. Občania, ktorí tam bývajú musia dať podnet na 

odstránenie závad. 

 

Pani Troppová sa ešte informovala, či by sa nemohlo odľahčiť parkovanie pri 

Legend pube.  

Primátor jej odpovedal, že toto sa už riešilo v minulosti, pri LD Acgát sa malo 

postaviť nová plocha s parkovacími miestami. Žiaľ, v Slovthermae Kúpele 

Diamant Dudince š.p. sa menilo vedenie a tiež pán Gombík odmietol 

spolufinancovanie výstavby. Momentálne sme pristúpili k tomu, že ideme 

sankcionovať nezákonné parkovanie.  

 



Pani Troppová sa opýtala, či teda tam bude niekto bývať aj v noci, na čo jej 

primátor odpovedal, že na to je štátna polícia.  

 

Prítomná pani Sedláková sa vyjadrila, že otváracia doba je do 23:00 hod 

a v Legend pube bývajú aj do noci a šofér, ktorý rozváža pizzu jazdí príliš rýchlo 

a je otázka času kedy sa môže niečo stať. Zaujímala sa či mesto to môže nejako 

riešiť.  

Primátor mesta jej odpovedal, že mesto to vie riešiť, ale najskôr potrebuje podnet 

od občanov.    

 

 

Po príspevkoch v rámci diskusie zástupkyňa primátora mesta poďakovala za 

účasť na zasadnutí, tiež aj za príspevky a pripomienky, ktoré boli vypočuté  

a ukončila zasadnutie MsZ.  

 

       

 

       PaedDr. Dušan Strieborný 

                  primátor mesta 
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